
Jaarverslag OPR 2023 

 

De eerste vergadering van 2023 heeft op 11 januari plaatsgevonden. Tijdens deze vergadering is onder 

andere het proces m.b.t. de aanvraag voor deelname aan de experimenteerregeling OZA met de OPR 

besproken. Ook is er door de beleidsmedewerker een toelichting gegeven op een aantal financiële 

punten en heeft de OPR ingestemd met de vangnetregeling SO/SBO en de meerjarenbegroting. 

Verder is er in deze periode een werkgroep vanuit de OPR gestart om een informatieavond voor de 

achterban te organiseren. Tijdens het overleg is een eerste idee gedeeld en besproken met de leden. 

Tot slot is deze avond het resultaat van de ouderbetrokkenheidsmonitor toegelicht. Er is kort met de 

OPR besproken hoe eventueel de respons verhoogd zou kunnen worden. 

 

Op 16 februari vond de themabijeenkomst ‘Op zoek naar de ziel van inclusie’ plaats. Naast leden van de 

ALV, RvC en staf SWV hebben er drie leden van de OPR deelgenomen aan deze bijeenkomst en input 

geleverd met betrekking tot het thema. 

 

Omdat de OPR het belangrijk vond om goed meegenomen te worden in de definitie 

basisondersteuning, is er op 1 maart een extra online overleg geweest waarin de betrokken 

gedragsdeskundige het concept heeft toegelicht. Door de OPR zijn hier een aantal vragen over gesteld 

en is er feedback op het concept gegeven. 

 

Tijdens het overleg van 14 maart is de aangepaste definitie basisondersteuning teruggekomen. De 

door de OPR gegeven feedback is hierin meegenomen. Verder is er deze avond onder andere 

gesproken over de vacatures die er zouden ontstaan binnen de OPR en de rol van een OPR-lid. Tevens 

kwam de zoektocht naar de verdere vormgeving van het ouderjeugdsteunpunt aan de orde. 

 

Op 4 april vond de informatieavond voor (G)MR-leden plaats, die georganiseerd werd door de OPR. 

De avond werd plenair geopend met algemene informatie over de OPR. Daarna volgden de deelnemers 

drie workshops. Er werd een workshop gegeven door Eline Hansen over de rol van de 

gedragsdeskundigen en de mogelijke arrangementen binnen het samenwerkingsverband. Arie Boertjes 

gaf een workshop over het ouder- en jeugdsteunpunt, waarin gezamenlijk de website bekeken werd. De 

voorzitters van de OPR besteedden aandacht aan de rol van de OPR, het ondersteuningsplan en 

hebben tips gevraagd over hoe de achterban het beste te kunnen informeren. 

Aan het einde van de avond was er een interactieve afsluiting waarin de deelnemers iets konden delen 

over de avond. 

De opkomst was goed (ruim 40 aanmeldingen). De deelnemers waren betrokken en hebben duidelijke 

feedback en tips gegeven. Binnen de OPR is besproken om dit jaarlijks te gaan herhalen, zodat hiermee 

ook meteen een stuk informatieverstrekking naar de achterban ondervangen wordt. 

 

Het landelijk webinar ‘Stand van zaken passend onderwijs’, georganiseerd door OCO en Ouders & 

Onderwijs vond plaats op 12 april. Twee OPR-leden hebben hieraan deelgenomen. 

Tijdens het webinar werden alle landelijke actuele ontwikkelingen met betrekking tot passend 

onderwijs gedeeld. Ook was er ruimte voor overleg met OPR-leden van andere 

samenwerkingsverbanden. Het viel beide OPR-leden op dat er in dit SWV veel is opgepakt en dat vrijwel 

alle gepresenteerde punten al tijdens OPR-vergaderingen de revue waren gepasseerd. Ook was uit de 

gesprekken met OPR-leden van andere samenwerkingsverbanden op te maken, dat dit SWV zeer 

ambitieus is en bepaalde zaken serieuzer oppakte dan dat op andere plekken werd gedaan. 

 

Op 11 mei hebben de voorzitters van de OPR een overleg gehad met de RvC en de directeur 

bestuurder. Tijdens dit overleg zijn onder andere de ontwikkelingen binnen de OPR besproken aan de 

hand van het jaarverslag en zijn er verschillende vragen vanuit de RvC beantwoord. 

 



Bij de vergadering van 30 mei is de voorzitter van de RvC kort aangesloten om kennis te maken met de 

leden van de OPR. Ook is er een toehoorder (MR-lid) naar aanleiding van de informatieavond door de 

OPR eenmalig aangesloten. 

Deze avond is de jaarrekening/het bestuursverslag 2022 gepresenteerd aan de OPR. Er zijn door de 

OPR complimenten gegeven over zichtbare kwaliteitsverbetering. Verder kwamen onderwerpen als het 

voorzitterschap, de doorontwikkeling van het ouderkindsteunpunt en een terugblik op de 

informatiebijeenkomst door de OPR ter tafel. Tot slot is er afscheid genomen van twee leden en één 

van de voorzitters. 

 

Tevens hebben de voorzitters in deze periode een 360 graden feedback ingevuld voor de beoordeling 

van de directeur-bestuurder door de remuneratiecommissie. 

 

De laatste OPR-vergadering van 2023 vond plaats op 24 oktober. Er zijn drie nieuwe leden verwelkomd 

en vanuit de zittende leden was één persoon bereid om tweede voorzitter te zijn. Echter is er ook 

gedeeld dat er twee nieuwe vacatures zouden ontstaan. Deze avond waren er veel mededelingen over 

diverse ontwikkelingen binnen het SWV en is de tussentijdse rapportage t/m 31 juli 2023 

gepresenteerd en toegelicht. Verder zijn de OPR-leden in groepjes uiteen gegaan en hebben nagedacht 

over wat de rol van een OPR-lid precies inhoudt en hoe deze rol te vervullen. Tevens zijn daarbij de 

expertises van alle leden geïnventariseerd. De leden is ook om input gevraagd voor het gesprek tussen 

de voorzitters en RvC dat in november zou volgen. 

 

Op 16 november hebben de voorzitters een informeel gesprek gehad met de RvC. Er is onder andere 

gesproken over de bezetting en de openstaande posities binnen de OPR, interactieve vergaderingen en 

de jaaragenda. Er is benadrukt dat het SWV veel initiatieven oppakt. 

 

Al met al zijn er weer veel ontwikkelingen geweest waarbij de OPR betrokken werd. Het SWV heeft de 

lat hoog liggen en dit wordt door de OPR opgemerkt.  

Binnen de OPR is er in dit jaar behoorlijk wat verloop in bezetting geweest. In januari 2024 zitten we 

inmiddels op de helft aan nieuwe leden.  

In het nieuwe jaar dient er aandacht te zijn voor het goed meenemen van alle (nieuwe) leden op een zo 

interactief mogelijke manier. De OPR mag meer inbreng gaan leveren voor het vullen van de agenda. 

Om meer diepgang te bereiken is voldoende tijd nodig, daarom is in januari 2024 besloten om een 

overleg per jaar toe te gaan voegen. Hopelijk biedt dit meer ruimte voor de thema’s waar de OPR graag 

aandacht aan wil besteden. 

Ook mag er wederom meer aandacht besteed gaan worden aan de communicatie naar buiten toe. 

 

Tot slot complimenten aan alle betrokkenen. De passie voor passend en inclusief onderwijs is duidelijk 

voelbaar: Met elkaar voor het kind! 

 
 


